
Kære Retsudvalg 
 
Vil det være muligt om retsudvalget vil tage en overvejelse af om honoraret til domsmænd 
burde forhøjes? 
 
Jeg er netop blevet udpeget til domsmand og er allerede indkaldt til mit første job som 
nævning i en sag, hvilket jeg naturligvis både er beæret, glad for og glæder mig til. 
 
Stor er dog min overraskelse over, at dette ser ud til at koste mig mere end 1000, - kr. samt 
pension i TAB på min indkomst, for hver dag jeg er/bliver indkaldt og at man kun vil dække 
BILLIGSTE parkeringshus/plads uanset om der er plads her eller ej!  
 
Jeg finder det temmelig forrykt og urimeligt, at fordi man ønsker at påtage sig et 
samfundsansvar, samtidig kan se frem til, at man fra samfundets side af, finder det rimeligt, 
at påføre sine medborgere et urimeligt stort tab, samtidig med at dette borgerlige ombud jo 
er et stykke reelt arbejde.  
 
Honoraret ligger på niveau med hvad en kassemedarbejder i et supermarked får og det 
skriger ligefrem til himlen, når man tænker på, man gerne ser et bredt udsnit af den danske 
befolkning i alle samfundslag, søger om at få denne mulighed for at varetage et borgerligt 
ombud.  
 
Denne form for godtgørelse fraholder helt klart mange middelklasse borgere fra at ville 
ønske dette, når det ligefrem skal koste på indkomstsiden og pension. 
 
I det jeg gerne ser udvalget tager dette op til overvejelse og finder muligheden for en mere 
rimelig godtgørelse for det arbejde tusindvis af danskere gør med stolthed og glæde. 
 
For man kan IKKE betale sin husleje eller købmanden med glæde, men kun med kolde 
kontanter. 
 
Med venlig hilsen 
 
Kenneth Jørgensen 
 
Holbergsvej 98 B, Tersløse 
 
4293 Dianalund 
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